
Mölndals Naturskyddsförening har lämnat följande yttranden till Renhållningsavdelningen, 
Gatukontoret, Mölndal:

Yttrande angående förslagshandling avseende lokala 
avfallsföreskrifter för Mölndals stad

Vi har tagit del av förslaget som varit utförligt. Vi tycker dock att man bör stressa 
lågenergilampornas potentiella negativa miljöpåverkan, speciellt om de skulle gå sönder.
Därför, under rubriken "Utrymmen för avfallshantering etc" sid. 10, punkt 3.24 bör även behållare 
för dessa lampor (Hg + Hg-ångor vid skada) ingå i texten och omsättas i verkligheten. Även under 
punkt 3.55 "Farligt avfall etc", sid 13, bör lågenergilampor skrivas ut i text.

Yttrande angående förslagshandling avseende avfallsplan för 
Mölndals stad

Även i denna skrivelse bör lågenergilamporna nämnas litet mer. Fjärde punkten på sid. 19 torde 
vara ett ställe.
Förmodligen har större delen av allmänheten inte klart för sig att ovan nämnda lampor utgör en 
potentiell miljöfara, därför skall detta förhållande klargöras tycker vi.
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